
PROTOKOLL  
 

ELEKTROARBEIDERNES FAGFORENING TRØNDELAG 
POSTBOKS 9225, 7424 TRONDHEIM 

TELEFON: 72596200 EPOST: kontakt@fagforeninga.no 

HALVÅRSMØTE 2024 
18. november 2024 

Kl. 09.00-15.00 

Avholdt på Quality Hotel Panorama. 

Til stede: 61 stemmeberettigede medlemmer. Det var 6 observatører/gjester til stedet. 

Lasse Meier Strand hadde permisjon fra kl 13.00-14.00 

Dagsorden: 

1. Åpning og konstituering  
2. Muntlig halvårsberetning 
3. Budsjett 2025 
4. Foredrag av Are Saastad fra Reform – ressurssenter for menn  
5. Valg av valgkomite til årsmøte 2025  
6. 125-års jubileum  
7. Streiken i Tesla 
8. Andre orienteringssaker 

 

SAK 1. ÅPNING OG KONSTITUERING 

Eystein Garberg åpnet møtet og ønsket velkommen. 

Eystein gikk igjennom innkalling og saksliste. Møtet ble kunngjort den 4.10.24. Endelig 
innkalling med innstilling til alle saker ble sendt ut 4.11.24. 

Styret foreslo Thea Elise Estenstad og Camilla Åmot Johansen som møteledere, og Tonje 
Fagerbekk Haranes og Lars R. Mjøen som sekretærer.  

 

Vedtak: Møte ble lovlig satt. Thea Elise Estenstad og Camilla Åmot Johansen ble valgt som 
møteledere. Tonje Fagerbekk Haranes og Lars Roar Mjøen ble valgt som sekretærer. Styret 
fikk mandat til å godkjenne protokollen.  

 

SAK 2. MUNTLIG HALVÅRSBERETNING 

Eystein gikk igjennom den muntlige halvårsberetningen.   

Eystein orienterte blant annet om:  

- Rundet 2500 yrkesaktive medlemmer  
- Tariffoppgjøret 2024  
- Aktiviteter i fagforeninga: Fotballturnering, skolebesøk, jubilantmarkering og kurs  
- Nye tariffavtaler  
- Fagforenings podkasten Ohms lov  
- Trondheimskonferansen  
- Forskrift om delvis allmenngjøring av Landsoverenskomsten for elektrofagene 
- Nedbemanning i Caverion, Eltel Networks, Oneco og Mesta  
- Viktigheten av å bruke bestemmelsene i tariffavtalen  
- Nytt kollektivt lønnssystem  
- Sykelønnsordning og stortingsvalg  
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Trekning av vervepremier 

Eystein foretok trekning av vervepremier.  

Følgende ble trukket ut som vinnere i perioden årsmøte 2024 – halvårsmøte 2024: 

- Tor Stavrum Haugan, Elmann Innherred  
- Vegard Heistad, Caverion levanger  
- Thomas Brendboe, Vintervoll  
- Fabian Jacobsen, Securitas Technology  
- Helene Kvam, Bravida  
- Daniel A. Reitan, Vintervoll  
- Sindre Ressem Strøm, Haneseth Simcon Elektro  
- Torill Møller-Holst, Vintervoll  

 

Vinnerne får valget mellom Termos + jaktkniv eller høyttaler fra Harman kardon.  

 

Til saken:  
Lars Roar Mjøen   
Runar Andreas Lein  
Jonas Strand  
Lasse Meier Strand  
Kim Olav Johansen  

 

Vedtak: Tas til orientering 

 

SAK 3. BUDSJETT 2025 

Lars Roar Mjøen gikk igjennom budsjettet for 2025. 
Hovedtallene i budsjettet for 2025: 

- Kontingentinntekter på 22 000 000 kr (20 500 000 kr i budsjett 2024) 
- Tariffgebyr på 2 700 000 (2 500 000 kr i budsjett 2024) 
- Budsjetterte inntekter totalt i 2025 på 24 872 000 kr 
- Budsjetterte utgifter i 2025 på 24 747 500 kr, fordelt på; 

o Kontingent til EL og IT sentralt – 11 907 500 kr 
o Kostnader for ansatte (lønn, OTP, AGA, feriepenger) – 4 476 000 kr 
o Kostnader frikjøp av tillitsvalgte og medlemmer – 2 900 000 kr 
o Kostnader til drift av NGVH, kontor m.m. – 1 600 000 kr 
o Kostnader til aktivitet (kurs, konferanser, støtte til klubber m.m.) – 3 864 000 kr 

 
Budsjettet viser et driftsresultat før renter på 124 500 kr. Etter renteinntekter viser 
budsjettet et driftsresultat på 624 500 kr. 
 
Til saken:  
Vegard Skjervold  
 
Vedtak: Budsjett for 2025 ble vedtatt. 
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ORIENTERINGSSAK - FAGFORBUNDET I STREIK  

Mats Monsen orienterte om streiken. Streiken handler om lik lønn for likt arbeid. De som er 
tatt ut frem til nå kommer i hovedsak fra Blindeforbundet og Frelsesarmeen. Vurdere å 
trappe opp streiken med å ta ut de som blant annet jobber i flyktning mottak. Det er ca. 100 
arbeidere ute i streik nå fra 30 bedrifter. 

 

Vedtak: til orientering  

 

SAK 4. FOREDRAG AV ARE SAASTAD FRA REFORM – RESSURSSENTER FOR MENN 

Are Saastad kommer fra Reform- ressurssenteret for menn. Han sitter i mannsutvalget, og 
har skrevet boka usynlige menn. Han snakker om hvorfor det er viktig at vi snakker om 
menns helse.  Alle fikk i oppgave å skrive ned hva man tror er samfunnets forventinger til en 
mann og sammenligne det med hvilkene egenskaper vi setter pris på hos en mann (bror, far, 
kollega etc.)  

Han innleder om at gutter faller fra i videregående skole i mye større grad enn jenter. Det 
blir færre menn i høyere utdanning. Fedre aksepteres fortsatt ikke som omsorgsgivere i 
samme grad som kvinner. Antall single og barnløse menn øker. 26% av menn i en alder av 45 
år har ikke barn. Menn utsettes aller mest for vold. Menn topper de negative statistikkene 
rus, vold, ulykker etc.  

3 av 4 som tar livet sitt er menn. Særpreg i menns selvmord er at det ofte skjer uten 
forvarsel. De bruker brutale metoder. Menn og kvinner i samlivsbrudd, lærlinger, 
permitterte, arbeidsledige, minoriteter og unge gutter som ikke finner seg til rette er i 
utsatte grupper for å begå selvmord. Samfunnet tar ikke menns helse på alvor.  

Hva kan man som tillitsvalgt gjøre:  

- Vær oppmerksom på tegn til tilbaketrekning  
- Jobbkonflikter kan være tegn på dypere personlige kriser  
- Våg å ta opp personlige temaer, som følelse av ensomhet, ekteskapsproblemer etc.  
- Bedre å spørre en gang for mye enn en gang for lite 
- Husk å ta vare på din egen psykiske helse- ikke stå i det alene.  

 

Til saken: Magnus Porsvik, Lars Roar Mjøen, Ronja Iren Myren, Lars Dundas Tømmervold og 
Eystein Garberg  

Vedtak: til orientering.  

 

SAK 5. VALG AV VALGKOMITÉ TIL ÅRSMØTE 2025 

Møteledelsen informerte om at det manglet ett medlem og ett varamedlem i valgkomiteen.  

Følgende fra valgkomitéen hadde sagt seg disponible til gjenvalg: 

Per Magnus Pedersen (Fjeldseth)  
Frode Wollum (Kraftlaget Rise elektro 1)  



Side 4 
 

Brage Sæther (Midt Elektro) 
Hans Petter Aasan (Bravida) 
Varamedlem 1 – Hans Roger Sommervold (Aker Solutions) 

 

Det kom forslag på halvårsmøte på følgende personer til valgkomitéen: 

Medlem - Lars Dundas Tømmervold (OneCo Elektro) 
Varamedlem 2 – Andreas T. Hammer (Bravida)  
 

Til Saken: Jonas Strand. 

 

Vedtak: De som stilte seg disponibel, samt de foreslåtte på halvårsmøte, ble valgt inn i 
valgkomitéen. 

 

 

SAK 6. 125-ÅRS JUBILEUM  

Tonje innledet om at det på årsmøtet ble vedtatt at det i 2026 skal arrangeres 125-års 
jubileum i fagforeninga. Det er sendt ut info til klubbene for å få samlet de som er 
interessert i å bidra i planleggingen. Så langt er det 4 stk. i komiteen, men man ønsker gjerne 
at flere melder seg. Komiteen har så langt hatt ett møte og ønsker tilbakemelding fra 
medlemmene på hvor det er ønskelig å ha ett slikt arrangement, hvilken type feiring ønsker 
man og gjerne forslag til underholdning. 

 

Til saken:  
Oscar Karlsen  
Lars Roar Mjøen  
Lars Dundas Tømmervold 
Agnar Grøtting  
Eystein Garberg 
Morten Austad  
Jonas Strand  
Alf Robert Karlsen 
Henning Gjermstad  

 

Vedtak: Til orientering.  

 

SAK 7. STREIKEN I TESLA 

Eystein innledet om streiken i Tesla som foregår i Sverige. Posten har gått ut i sympati streik 
og leverer ikke bilskilt for Tesla, og elektrikere monterer ikke og utfører ikke service på 
ladestasjonene. Streiken har nå pågått i 13 måneder. Det er ikke Tesla i seg selv som er 
problemet, det er Elon Musk sine holdninger til tariffavtale.  
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Til saken:  
Magnus Porsvik  
Kim Olav Johansen  

  

Vedtak: Til orientering.  

 

 

SAK 8. ANDRE ORIENTERINGSSAKER  

Orientering om bestridelse av sykemelding:  
Lars orienterte om bestridelse av sykemelding. Det ble orientert om saken som er publisert 
på fagforeninga sine nettsider.  NHO lager maler på hvordan du går frem for å bestride 
sykemelding. Det er ingen risiko for bedriften å bestride sykemeldingen, men det er en stor 
påkjenning for arbeidstakeren som står uten inntekt frem til saken er løst. Oppfordrer 
tillitsvalgte til å følge med.  

 

Til saken:  
Kim Olav Johansen  
Eystein Garberg  
Jo-Amund Granheim 

Runar Andreas Lein  
Vegard Skjervold  
 
Orientering om Kvinnekonferansen  
Camilla orienterte om at fagforeninga har startet et arbeid med å følge opp kvinnelige 
medlemmer. Det er derfor ønskelig å starte et nettverk for å beholde og rekruttere kvinner i 
bransjen. Det er startet planlegging av en kvinnekonferanse i Trøndelag i februar/mars.  

Til saken: Ingen tok ordet i saken  

 

Vedtak: Til orientering.  

 
 

 

Avslutning 

Eystein takket for oppmøtet. 

Møtet ble hevet kl. 15.05  

Referent Tonje Fagerbekk Haranes 
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______________________ ______________________ ___________________ 
 Kim Olav Johansen  Eystein Garberg  Camilla Å. Johansen 
 Nestleder   Styrets leder   Styremedlem 
 
 

______________________ ______________________ ___________________ 
 Kristian Hammernes  Tonje Fagerbekk Haranes Lasse Hermo 
 Styremedlem   Styremedlem   Styremedlem 
 

 
______________________ ______________________ ___________________ 

 Jonas Strand   Ole Andreas Heitlo  Kevin Karlsen 
 Styremedlem   Styremedlem   Styremedlem 
 

 
______________________ 

Lasse Meier Strand 
Styremedlem 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


